
AGENDAPUNT...,

onderwerp: 0% huurverhoging is genoeg

De raad van de gemeente Gouda in vergadering bijeen op 3 juni 2020,

Overwegende dat:

• Thuis blijven essentieel is in deze corona tijd;
• Velen door de coronacrisis inkomen verliezen en de bestaanszekerheid voor hen wegvalt;
• Uit NIBUD-onderzoek van 2019 bleek dat toen al de helft van de huurders moeite had de huur te

betalen;
• Het aantal huurders dat in de knel komt niet afneemt, maar toeneemt;
• De kosten voor het eerste levensonderhoud door de coronacrisis dreigen te stijgen;
• Dit met name voor de huurders in de sociale sector direct merkbaar is.

Spreekt zich uit dat:

• Het noodzakelijk is dat de huren in zowel de sociale als vrije sector tijdelijk worden bevroren;
• Het kabinet de sociale verhuurders hiervoor moet compenseren bijvoorbeeld door de

verhuurdersheffing te verlagen dan wel af te schaffen.

En verzoekt het college om:

Bij het kabinet de Goudse wens om de huren niet te verhogen kenbaar te maken (en hiermee het signaal 
af te geven begrip te hebben voor de positie van de huurders in met name sociale huurwoningen).

En gaat over tot de orde van de dag.
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